TRUE LIGHT MIDDLE SCHOOL OF HONG KONG

Principal's Office Secondary Section 2577 3368 2576 0703



Primary Section Kindergarten

2576 5716 2577 3569

www.tlmshk.edu.hk

50 Tai Hang Road Hong Kong

10th October 2024

Dear Principal,

The True Light School of Hong Kong Briefing on Introduction to S1 Discretionary Places and Experiential Learning

I take great pleasure in inviting you, your staff, your Primary 5-6 students and their parents to make a "Round Trip" to our school. This event is specially organized for teachers, parents and students who are interested in seeking information about studying at our school. The details are as follows:

Date:	16 th November 2024 (Saturday)
Time:	9:00 am 12:30 p.m.
Venue:	The True Light School of Hong Kong 50 Tai Hang Road, Causeway Bay, Hong Kong
Registration:	 Scan the QR code shown in the enclosed leaflets or posters, or visit our school website (www.tlmshk.edu.hk) and sign up online. Successful applicants will receive the login link through e-mail in due course.
Programme :	School Briefing: 9:00-10:30 a.m Experiential Learning: 10:00-12:30pm Exploring English World, Creative S.T.E.A.M. Activities, Reading is Fun, Food for Fun, Science Games, A date with Girl Guides and Red-Cross and You

Please find the enclosed Round Trip posters and leaflets for distribution to your <u>P5-P6 students</u>. If more leaflets are needed, please feel free to contact Miss Cheung at 2576 0703. Both the programme details and QR code for registration can be downloaded from our school website: www.tlmshk.edu.hk.

Thank you for your support and look forward to seeing you on 16th November, 2024.

Yours faithfully,

Miss Hui Tuen Yung Principal

Encl.

TRUE LIGHT MIDDLE SCHOOL OF HONG KONG

Principal's Office Secondary Section 2577 3368 2576 0703



Primary Section Kindergarten 2576 5716 2577 3569

www.tlmshk.edu.hk

50 Tai Hang Road Hong Kong

尊敬的校長:

中一入學簡介會及真光體驗之旅

本校將於本年十一月十六日(星期六)上午九時至中午十二時三十分舉行中一簡介會及「真光體驗之旅」,歡迎閣下、貴校老師、小五、小六學生家長及學生蒞臨參加。詳情如下:

日期	二〇二四年十一月十六日(星期六)
時間	上午九時至中午十二時三十分
地點	香港真光中學 香港銅鑼灣大坑道 50 號
登記	1. 掃瞄印在海報或單張上的二維碼或在本校網頁 (www.tlmshk.edu.hk) 進行網上報名 2. 成功報名者將收到確認電郵及簡介會的登入連結
節目	中一入學簡介會:9:00-10:30a.m. 遊覽校園活動體驗:10:00-12:30p.m. 各類活動包括:探索英語世界、創意潛能教室、 悅讀閱讀、美味廚房、科學探索、與女童軍有約及 紅十字與你。

隨函奉上「真光體驗之旅」海報及活動單張,請將單張分發予<u>小五及小</u><u>六學生</u>。如需索取更多單張,可致電 2576 0703 與本校職員張小姐聯絡。是次活動的詳情可於本校的網頁(www.tlmshk.edu.hk)下載。多謝閣下支持。

此致 聖伯多祿天主教小學

香港真光中學校長許端蓉



謹啟